
Aan:  het college van Burgemeester en Wethouders

Groningen, 20 september 2022
Betreft: vragen  ex. artikel 38 RvO omtrent staking buschauffeurs  

Geacht college,

Het OV-bureau Groningen en Drenthe weigert stakende buschauffeurs te ontvangen.1 De chauffeurs 
staken voor een betere CAO. Ze willen een fatsoenlijk loon en lagere werkdruk. Er zijn namelijk 
klachten over uitvallende bussen door personeelstekorten en technische problemen en onhaalbare 
dienstregelingen door krappe planning. 

openbaar vervoer is van groot belang voor de samenleving. Het biedt veel mensen een manier om op
een betaalbare, duurzame en veilige manier onderweg te zijn. Voor mensen persoonlijk kan het 
openbaar vervoer veel vrijheid bieden, want het is heel belangrijk om mobiel te zijn om mee te doen 
in de samenleving. Verder zorgt het openbaar vervoer voor leefbaarheid in dorpen en steden. Het 
Openbaar Vervoer staat nu echter onder druk. Chauffeurs geven aan dat de dienstregeling niet meer 
aansluit op de daadwerkelijke situatie op de weg. Buschauffeurs zijn nu vaak bezig met een race 
tegen de klok, die ze regelmatig verliezen. Dit zorgt voor stress bij de chauffeurs, veel minder 
pauzemogelijkheden en reizigers die te laat zijn of een aansluiting missen.

De buschauffeurs willen graag in gesprek met het OV-bureau Groningen-Drenthe. Zij willen hun 
zorgen kunnen uitten en oplossingen voor de problemen aandragen. Het lijkt de SP logisch dat dit 
gesprek plaatsvindt. De missie van het OV-bureau is namelijk: “…het in stand houden en het 
verbeteren van een toekomstbestendig en toegankelijk mobiliteitssysteem.”2 Het welbevinden van 
de buschauffeurs is wat de SP betreft cruciaal voor het voortbestaan van het Openbaar Vervoer. Het 
is dan ook vreemd dat er geen gesprek mogelijk is tussen de stakende buschauffeurs en het OV-
bureau. Het OV-bureau beroept zich er op dat dit een conflict is tussen werkgever en werknemer en 
dat het daar geen rol in heeft. Strikt genomen is dit misschien het geval, maar wat de SP betreft is dit 
een te beperkte lezing van de missie van het OV-bureau. 

 Als gemeente Groningen zijn we onderdeel van het OV-bureau. Vandaar de volgende vragen aan het
college.

1. Begrijpt het college de redenen waarom de buschauffeurs gaan staken? Zo ja, wat wil het 
college aan deze situaties veranderen? Zo niet, waarom niet?

2. Wat zijn volgens het college de oorzaken van de ontstane situatie en problemen? En wat 
zouden volgens het college oplossingen zijn voor deze situatie en problemen?

3. Deelt het college de mening van de SP dat het bureau (en dus ook het college) een rol kan 
spelen in het oplossen van het conflict tussen buschauffeurs en werkgever? Zo ja, op welke 
manier? Zo niet, waarom niet? En wie zouden dan voor en oplossing moeten zorgen?

1 https://www.rtvnoord.nl/nieuws/967511/stakende-buschauffeurs-niet-welkom-voor-ontvangst-bij-ov-
bureau-groningen-drenthe
2 https://ovbureau.nl/het-ov-bureau-groningen-drenthe/
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4. Wat kan en wil het college doen om ervoor te zorgen dat het gesprek tussen buschauffeurs, 
vakbonden en OV-bureau alsnog plaats gaat vinden?

Hans de Waard
SP


